
 

 

6 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2023. március 16-án megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  

 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

Baranyi István  képviselő, 

 Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea   képviselő, 

  Pintér Norbert   képviselő, 

Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

 Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítő, 

 dr. Tóth Renáta  jegyző,  

 Tribol Jánosné  jegyzőkönyvvezető. 

  

A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

Bangó Mihály  JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: --- fő.  

 

  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes.  

A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontok közé javasolta 7. napirendi pontként 

„A településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi rendelet 

készítésével és módosításával összefüggő helyi partnerségi egyeztetés szabályairól 

szóló önkormányzati rendelet” elfogadását, 8. napirendi pontként „Jobbágyi község 

Zagyva völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési eszközök módosításának 

megindítását”, 9. napirendi pontként a „Fogorvosi ügyelet 2022. évi beszámoló, 2023. 

évi feladat-ellátási szerződés” előterjesztést, valamint 10. napirendi pontként a 

„Jobbágyi Szabadidősport Egyesület együttműködési megállapodás meghosszabbítása” 

tárgyú előterjesztéseket. Az Egyebek napirendi pont így 11. pontként kerülne 

megtárgyalásra. A módosítás indoka, hogy az előterjesztések anyagai a meghívó 

összeállítását követően érkeztek meg, azonban annak tárgyalása a feladatellátás, illetve 

a pályázatok lebonyolítása miatt sürgős. 

 

A képviselő-testület a javasolt napirendi pont módosításokat 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

N A P I R E N D: 

 

1. Beszámoló a gyermekvédelem helyzetéről 

 Előterjesztő: Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítő 

 

2. Fáy András Általános Iskola átszervezése 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

3. Lakossági víz- és csatornaszolgáltatás támogatása 2023 pályázat benyújtása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

4. Szociális alapellátás térítési díj felülvizsgálata 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

5. Helyiségek eseti bérbeadásának rendjéről és bérleti díjáról szóló rendelet 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

6. Bari Krisztián verseskötetének kiadásához támogatás iránti kérelem 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

7. A településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi rendelet 

készítésével és módosításával összefüggő helyi partnerségi egyeztetés szabályairól 

szóló önkormányzati rendelet 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

8. Jobbágyi község Zagyva völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési 

eszközök módosításának megindítása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

9. Fogorvosi ügyelet 2022. évi beszámoló, 2023. évi feladat-ellátási szerződés 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

10. Jobbágyi Szabadidősport Egyesület együttműködési megállapodás 

meghosszabbítása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

11. Egyebek 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

1./ Beszámoló a gyermekvédelem helyzetéről 

 

Előterjesztő: Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítő 

 

Schoblocher István polgármester: Mindenki megkapta az anyagot ezzel kapcsolatban, 

megkérdezte, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 

 

Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítő: El kívánom mondani, hogy másfél éve 

helyettesítek, mint családsegítő, melyet 4 órában vállaltam. Megbízási díjban 

részesülők. Az utódom 2023. áprilisban kötözik Lőrincibe, Martonné Balga Andreának 

hívják. Szentendrén volt családsegítő, három községben látta el a családsegítői 

feladatokat. Megkértek Palotáson arra, hogy még tanítsam be, mivel mi egymást 

helyettesítjük a hét községben, így egy hetet ott is el fog tölteni, hogy megismerje azt a 

részt, hogyha helyettesítésre kerül a sor, tudja, hogy hova kell mennie. Az átadáshoz 

összekészítettem neki az eszközöket, de a laptop az nincs nálam, mivel a kamera arról 

megy. A jövő évi beszámoló ennél rosszabb lesz, mivel úgy látom, hogy a hátrányos 

helyzetű családok egyre inkább elszegényedtek. Az általános iskolában is mondták, 

hogy mindent megesznek a gyerekek. A Jobbágyiakról elmondhatom, hogy nekem a 

tiszteletet megadták, nem volt veszekedésem senkivel. Mindent meg tudtam beszélni 

velük, a gyerekeket szeretik, csak mindent rájuk hagynak. Az elmúlt évben Jobbágyiban 

34 gyermek született, ehhez képest Palotáson csak 5 gyerek, Kisbágyonban csak 1 

gyerek. Még az lenne a kérdésem, hogy a Petőfi Sándor út 1. szám alatti ingatlan kinek 

a tulajdonában van, mivel szedik szét az ingatlant, amit széthordanak az utcában, 

temetőben.  

 

Schoblocher István polgármester: Maradjunk a napirendi pontnál, térjünk vissza erre az 

egyebeknél. Köszönöm szépen az elmondottakat, kérdés, észrevétel van-e a 

beszámolóval kapcsolatosan? 

 

Pintér Norbert képviselő: Az lenne a kérdésem, hogy Bódi Károly kislányával mi lett, 

hol vannak? 

 

Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítő: A rendőrség nem adott információt róluk.  

 

Schoblocher István polgármester: Tudomásom szerint együtt van a család, elköltöztek. 

A beszámolóhoz kapcsolódóan még elmondom, hogy Tóthné Mohai Zsuzsannának 

2023. június 30-ig van a megbízása, mivel még be kell tanítani az új családsegítőt. 

Ebben kérem Tóthné Mohai Zsuzsanna segítségét, hiszen nem lesz neki egyszerű dolga. 

A beszámoló másik része pedig a jegyző által elkészített anyag. megkérdezte, hogy 

kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Nem kívánok szóbeli kiegészítést tenni. 

 

Schoblocher István polgármester: Ezzel a másik beszámolóval kapcsolatban van-e 

kérdés, észrevétel? Mind a két beszámoló részletes anyag, szeretném megköszönni 

Tóthné Mohai Zsuzsannának, hogy vállalta a helyettesítést ilyen hosszú ideig ezt a nem 

kis feladatot, mely a település életében nagyon fontos dolog. Bízom benne, hogy utódja, 

mivel teológiát végzett, biztos jól tud kommunikálni az emberekkel, valamint 

családsegítőként dolgozott, igaz nem ilyen településen, de remélem, hogy az itt lévő 

feladatok nem fogják elrettentetni őt. 



 

 

 

Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítő: Azt még el szeretném mondani, hogy a 

települések közül, ahol dolgoztam Jobbágyiban van a legszebb, legkorszerűbb, jól 

felszerelt, mindennek megfelelő családsegítői iroda. Minden adott, melyet nagyon 

köszönök az önkormányzatnak, erre csak büszkék lehetünk. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért a beszámolóval 

kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

16/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2022. évben végzett 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámolót elfogadta. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: dr. Tóth Renáta jegyző, Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítő 

 

A beszámoló mellékletként csatolva. 

 

 

2. / Fáy András Általános Iskola átszervezése 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Erről a bizottsági ülésen beszéltünk, akkor is 

elmondtam, hogy ez már nem az első eset, hogy a felső tagozat áthelyezése napirendre 

került, először Ecseg volt szóban, de sikerült ezeket megakadályozni, melyben a 

képviselő-testületnek is nagy szerepe volt és természetesen én is mindent megtettem 

annak érdekében, hogy ez ne valósuljon meg. A köznevelési intézmények 

átszervezésével kapcsolatos döntés kialakítása előtt be kell szerezni a vagyonkezelésben 

lévő ingatlan tulajdonos önkormányzatának véleményét. Tehát, ha nem az 

önkormányzat tulajdonában lenne az épület nem is véleményezhetnénk. Az is le van 

írva, hogy az átszervezéssel kapcsolatosan kinek van véleményezési joga, az intézmény 

alkalmazotti közösségének, az iskolaszéknek, a szülői szervezetnek, az iskolai diák 

önkormányzatnak, megvannak azok a fórumok, hogy ezek az átszervezések ne 

történjenek meg. A határozati javaslatban össze van foglalva, hogy miért fontos, hogy a 

felső tagozat itt maradjon. Nem beszélve arról, hogy 2023. január 1-jei 

népességstatisztika alapján 1.990 fő a lakosságszám a községben. Összeségében van a 

településen annyi gyermek, akiknek az oktatása megtörténhetne, az megint más dolog, 

hogy elviszik a gyerekeket máshová. Úgy gondolom, hogy mindannyiunknak kell 

küzdeni azért, hogy a felső tagozat itt maradjon. Amennyiben lenne olyan 

kezdeményezés, mint Szurdokpüspökiben az aláírásgyűjtés, akkor azt mindannyian 

támogatjuk, ebben kérném a családsegítő segítségét, ha valamilyen formában ez 

létrejönne.  Felolvasta a határozati javaslatot. Kérte a képviselők véleményét, 

hozzászólását. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Fáy András Általános Iskola 

átszervezésével kapcsolatos határozati javaslatokat, kérte a képviselőket, hogy 

kézfelemeléssel szavazzanak. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

17/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megismerte a Salgótarjáni 

Tankerületi Központ által bemutatott tényeket és érveket a Jobbágyi Fáy András 

Általános Iskola intézmény átszervezését illetően.  

A Jobbágyi Fáy András Általános Iskola átalakítását egyesítéssel, beolvadását a 

Szurdokpüspöki Általános Iskolába nem támogatja. 

1. A Képviselő-testület kinyilvánítja azt, hogy értéknek tartja azt, hogy a községben 1-

8. évfolyammal általános iskola működik. 

2. Az általános iskola további működését az Önkormányzat helyben megőrzendő 

értéknek és érdeknek tartja.  

3. A Képviselő-testület kéri, hogy az átszervezéssel érintett intézmények alkalmazotti 

közösségének, illetve a szülői szervezeteknek a kéréseit vegye figyelembe a 

Salgótarjáni Tankerületi Központ és az oktatásért felelős miniszter, hiszen a szülők 

továbbra is ragaszkodnak azokhoz az előnyökhöz és értékekhez, amelyeket a 

Jobbágyi Fáy András Általános Iskola nyújtani tud a gyermekek számára.  

4. Jobbágyi település demográfiai adatai nem támasztják alá az átszervezési javaslatot. 

5. A Jobbágyi Fáy András Általános Iskola műszaki állapota, infrastrukturális, -illetve 

technikai felszereltsége biztosítja a további fenntartást. 

 

Határidő: 2023. március 29. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

18/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megismerte a Salgótarjáni 

Tankerületi Központ által bemutatott tényeket és érveket a Jobbágyi Fáy András 

Általános Iskola intézmény átszervezését illetően. 

A Szurdokpüspöki Általános Iskola 1-4. évfolyammal működő telephely létrehozását 

Jobbágyi községben Szurdokpüspöki Általános Iskola Jobbágyi Telephelye néven nem 

támogatja. 

1. A Képviselő-testület kinyilvánítja azt, hogy értéknek tartja azt, hogy a községben 1-

8. évfolyammal általános iskola működik. 

2. Az általános iskola további működését az Önkormányzat helyben megőrzendő 

értéknek és érdeknek tartja.  

3. A Képviselő-testület kéri, hogy az átszervezéssel érintett intézmények alkalmazotti 

közösségének, illetve a szülői szervezeteknek a kéréseit vegye figyelembe a 

Salgótarjáni Tankerületi Központ és az oktatásért felelős miniszter, hiszen a szülők 

továbbra is ragaszkodnak azokhoz az előnyökhöz és értékekhez, amelyeket a 

Jobbágyi Fáy András Általános Iskola nyújtani tud a gyermekek számára.  



 

 

 

4. Jobbágyi település demográfiai adatai nem támasztják alá az átszervezési javaslatot. 

5. A Jobbágyi Fáy András Általános Iskola műszaki állapota, infrastrukturális, -illetve 

technikai felszereltsége biztosítja a további fenntartást. 

 

Határidő: 2023. március 29. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

3./ Lakossági víz- és csatornaszolgáltatás támogatása 2023 pályázat benyújtása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Ezt a pályázatot minden évben be kell nyújtani azért, 

hogy az ívóvíz olcsóbb legyen a településen. Ezért is hoztuk előbbre a képviselő-

testületi ülést, mivel ezt holnap el kell küldeni az ÉRV Zrt. részére. Ezzel az anyaggal 

kapcsolatosan van-e kérdés, észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért a lakossági víz- és 

csatornaszolgáltatás támogatása 2023. pályázat benyújtásával kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

19/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat:  

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete döntött abban, hogy 2023. évre 

vonatkozóan a lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás ráfordításainak csökkentésére 

támogatási kérelmet kíván benyújtani. 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Schoblocher István 

polgármestert a vonatkozó rendelet pályázathoz szükséges mellékleteinek, 

nyilatkozatainak aláírására. 

 

Határidő: 2023. március 20. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

4./ Szociális alapellátás térítési díj felülvizsgálata 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Jelenleg nem kívánjuk módosítani a szociális 

alapellátás térítési díjakat, mivel már 2022. decemberben módosításra került. Van-e 

valakinek kérdése, észrevétele? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot. 

 



 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

20/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi-Szurdokpüspöki és 

Térsége Szociális Társulás által biztosított személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, 

azok igénybevételének rendjéről és a fizetendő térítési díjakról szóló 13/2016. (X. 28.) 

önkormányzati rendeletének az intézményi térítési díjat meghatározó szabályait 

felülvizsgálta, az intézményi térítési díjakat nem módosítja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

5./ Helyiségek eseti bérbeadásának rendjéről és bérleti díjáról szóló rendelet 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A bizottsági ülésen megtárgyaltuk a rendelet-

tervezetet, egyhangúlag támogatta a bizottság. A helyiségek bérleti díját meg kellett 

emelni, nem beszélve arról, hogy a hétvégén történő igénybevétel az sajnos nem minden 

esetben megfelelő módon történt. A rendelet-tervezet 3. § (2) bekezdése szerint az 

igénybevétel, rendezvény céljának mérlegelésével a díjról, illetve annak elengedéséről, 

egyedi elbírálás alapján a képviselő-testület dönt. A Jobbágyi Nyugdíjasok Egyesülete 

évi négy alkalommal ingyenesen igénybe veheti a rendezvény termet, valamint egész 

évben, ingyenesen igénybe vehetik a Faluházat, ez továbbra is így fog maradni. A 

Faluház bérleti díja nem változott, maradt az 5.000 Ft/óra. A nyugdíjasoknak továbbra 

is rendelkezésükre áll, ingyenesen, a művelődési ház II. emeletén lévő irodahelyiség, 

melyet el kezdtünk helyrehozni, mivel beázott. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek 

kérdése, észrevétele? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a helyiségek eseti 

bérbeadásának rendjéről és díjáról szóló rendelet-tervezetet. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 4/2023. (III. 17.) önkormányzati rendelete 

a helyiségeik eseti bérbeadásának rendjéről és díjáról”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

6./ Bari Krisztián verseskötetének kiadásához támogatás iránti kérelem 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Felolvasta Bari Krisztián verseskötetének kiadásához 

támogatás iránti kérelmét. Bari Krisztiánnak már két esetben is támogatták a könyvének 



 

 

 

a kiadását. A 2022. évben megjelent könyvét azt teljes egészében az önkormányzat 

támogatta. Az önkormányzatnak a költségvetését nem volt egyszerű összeállítani, tehát 

nagyon nehéz úgy gazdálkodnunk, mint ahogy eddig, kimondottan arra gondolok, hogy 

korábban voltak lehetőségeink különböző egyéb juttatásokra rendezvényekre, szociális 

támogatásokra, mint például könyvek vagy egyéb dolgok. Sajnos ahhoz, hogy a béreket 

ki tudjuk fizetni, illetve tudjon az önkormányzat működni, a nadrágszíjat nagyon meg 

kell húzni. Ezzel kapcsolatban van-e kérdése, véleménye, javaslata valakinek? 

 

Pintér Norbert képviselő: Dolgozik most Bari Krisztián? 

 

Schoblocher István polgármester: Nem tudom megmondani. Mivel eddig több 

alkalommal is támogattuk őt, valamint a költségvetés is elégé szűkös most javaslom 

ennek a kérelemnek az elutasítását. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

21/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Bari Krisztián 

jobbágyi lakos A fáklya című kötetének kiadására vonatkozó támogatási kérelmét, és 

annak kiadásához támogatást 2023. évi költségvetéséből nem tud nyújtani. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

7./ A településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi rendelet 

készítésével és módosításával összefüggő helyi partnerségi egyeztetés szabályairól 

szóló önkormányzati rendelet 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A bizottsági ülésen beszéltünk róla, hogy a kerékpárút 

építése, és tervezése miatt a település rendezési tervezet módosítani kell. A bizottságok 

megtárgyalták a rendelet-tervezetet, egyhangúlag elfogadták. Kérte a képviselők 

véleményét. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a településterv, a településképi 

arculati kézikönyv és a településképi rendelet készítésével és módosításával összefüggő 

helyi partnerségi egyeztetés szabályairól szóló önkormányzati rendelet-tervezetet. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 5/2023. (III. 17.) önkormányzati rendelete 

a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi rendelet 

készítésével és módosításával összefüggő helyi partnerségi egyeztetés szabályairól”. 



 

 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

8./ Jobbágyi község Zagyva völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési 

eszközök módosításának megindítása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A bizottságok megtárgyalták a kerékpárúttal 

kapcsolatos településrendezési eszközök módosítását és egyhangúlag elfogadták. Van-e 

kérdése, véleménye valakinek? 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

22/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a településtervek tartalmáról, 

elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos 

jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 68. § (1) bekezdés aa) 

pontja alapján a Zagyva völgyi kerékpárút beruházás megvalósíthatósága érdekében 

megindítja a településrendezési eszközök egyszerűsített eljárás szerinti módosítását.  

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

9./ Fogorvosi ügyelet 2022. évi beszámoló, 2023. évi feladat-ellátási szerződés 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A Salgótarján és Térsége Egészségügyi-Szociális 

Központja megküldte a fogorvosi ügyelet 2022. évi beszámolóját, valamint a 2023. évi 

feladat-ellátási szerződést. Nincs más választásunk az ügyeleti rendszert biztosítani kell, 

2023. évre az önkormányzatnak 234.002 Ft-ot kell fizetni. Van-e ezzel kapcsolatosan 

kérdés, észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2022. évi beszámolót, 

valamint a 2023. évi feladatellátási szerződést, kérte a képviselőket, hogy kézfeltartással 

szavazzanak. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  



 

 

 

23/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salgótarján és Térsége 

Egészségügyi-Szociális Központja által megküldött, a fogorvosi ügyelet 2022. évi 

feladatellátásáról készült beszámolót elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

24/2023. (III.16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete Jobbágyi Község Önkormányzata 

és a Salgótarján és Térsége Egészségügyi-Szociális Központja között a fogorvosi 

ügyeleti alapellátásra vonatkozó 2023. évi feladat-ellátási szerződés-tervezetet 

jóváhagyta. 

Felhatalmazta Schoblocher István polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

10./ Jobbágyi Szabadidősport Egyesület együttműködési megállapodás 

meghosszabbítása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az előző ciklusban készült a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesülettel egy megállapodás, melyet kértek meghosszabbítani. Az egyesület 

különböző versenyeket szervez, pingpongasztalokat is vásároltak, melyet igénybe lehet 

venni. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel? 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Köszönöm a lehetőséget, hogy eddig is 

megkaptuk a rendezvénytermet. Panaszt még nem hallottam, megpróbáljuk mindig 

tisztán, úgy visszaadni a termet, ahogy kaptuk. Szeretnénk továbbra is megrendezni 

ezeket a versenyeket, egyre több fővel vagyunk, most már két csapatot is tudtunk 

indítani a csapatbajnokságon, ez eggyel több hétvégi napot jelent. Egyre több ember 

érkezik a környező megyékből ezekre a versenyre. Mást nem kívánok hozzátenni, 

köszönöm, hogyha a képviselő-testület támogatja a meghosszabbítást. Mint az 

Egyesület elnöke a szavazásban nem kívánok részt venni, érintettség miatt. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény 49. § (1) 

bekezdése alapján Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester személye érintettségnek 

bejelentésével kapcsolatban döntött, hogy a személyes érintettség tényét elfogadva a 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármestert a határozathozatalból kizárja. 

 

Schoblocher István polgármester Szavazásra bocsátotta a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesület együttműködési megállapodás meghosszabbítását. 



 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

25/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul a Jobbágyi 

Szabadidősport Egyesülettel létrejött Együttműködési megállapodás azonos tartalommal 

való 2027. december 31-ig történő megkötéséhez. 

Felhatalmazta Schoblocher István polgármestert az együttműködési szerződés 

aláírására. 

 

Határidő: 2023. március 31 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

11./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Hunyadi út 3. szám alatti ingatlan bontása 

 

Schoblocher István polgármester: A bizottsági ülésen már beszéltünk arról, hogy a 

Hunyadi út elején, a 3. számú ingatlan, volt Takarékszövetkezet mellett lévő épület 

elbontása után egy új kerítés kerül megépítésre. A bizottsági ülésen tájékoztattam a 

képviselőket arról, hogy ez kb. 1.000 ezer Ft-ba kerülne a jelenlegi árak mellett. 

Szeretnék felhatalmazást kérni a képviselő-testülettől, hogy ezeket az anyagokat 

megrendeljük, itt kimondottan a kerítés elemek és az ehhez tartozó zártszelvények 

beszerzésére gondolok, illetve a cement és sóder beszerzése lenne. Később pedig 

visszatérnénk arra, hogy a munkadíj mennyibe kerülne. A Hunyadi út elején lévő épület 

teljes lebontása után a kerítést L-alakban fogjuk megépíteni. Az is felmerült 

megmondom őszintén, hogy most ott legyen parkoló vagy ne legyen, mivel az üzletnél a 

parkolás biztosított. Fát mindenképpen szeretnénk ültetni oda. Van-e kérdés, észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a kerítés építéséhez 

szükséges építési anyagokat beszerezzük kérem, hogy kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

26/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi, Hunyadi út 3. szám 

alatt lévő ingatlan bontása miatt létesítendő kerítés építéséhez szükséges anyagok 

(kerítéselem, zártszelvény, cement, sóder stb.) beszerzésére 1.000 ezer előirányzatot 

biztosít. 

Felhatalmazza Schoblocher István polgármestert az anyagok beszerzésére. 

 

Határidő: 2023. június 30. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 



 

 

 

b.) Jobbágyi Árpád utca 5. szám alatti ingatlanok bontás ügye 

 

Schoblocher István polgármester: A 2023. januári képviselő-testületi ülésen tárgyalt 

beadvánnyal kapcsolatban tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy az Árpád utca 5. 

szám alatti ingatlan bontásával kapcsolatos hulladékgazdálkodási eljárást a Nógrád 

Vármegyei Kormányhivatal Környezetvédelmi, Természetvédelmi és 

Hulladékgazdálkodási Főosztály Hulladékgazdálkodási Osztály megszüntette. Kérte a 

tájékoztatás tudomásul vételét. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

27/2023. (III. 16.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tudomásul vette, hogy a 

Jobbágyi Árpád utca 5. szám alatti ingatlan bontásával kapcsolatos 

hulladékgazdálkodási eljárást a Nógrád Vármegyei Kormányhivatal Környezetvédelmi, 

Természetvédelmi és Hulladékgazdálkodási Főosztály Hulladékgazdálkodási Osztály 

megszüntette. 

 

 

c.) Tájékoztatások, kérdések, vélemények 

 

Schoblocher István polgármester: A Kossuth út végén, a Fáy András útnál, az átjátszó 

toronynál az illegális hulladéklerakás megszüntetésre került, aminek nem volt kevés 

költsége, a Szuha Kft. részére kifizetünk 1.198.473 Ft-ot, a Karancsszolg Nonprofit Kft. 

részére, aki biztosította a gépparkot hozzá az 381 ezer Ft-ot, tehát ez durván 1.600 ezer 

Ft-ba került az önkormányzatnak, ebbe az összegbe belevettem azt is, mivel a traktorral 

is hordtuk a szemetet, tehát a gázolajat is. Remélem nem fogják továbbra is oda hordani 

a szemetet. 

Említettem a bizottsági ülésen is, hogy az egyik asszisztens Marton Lajosné Marika az 

orvosi rendelőből pályázat útján áthelyezéssel átkerült a Hatvani Kórházban, tehát egy 

asszisztens van most jelenleg, illetve azt is mondtuk, hogy nem tudjuk, hogy milyen 

finanszírozás lesz a NEAK részéről tehát májust megvárjuk, és akkor tudunk lépni 

majd, hogy mi legyen a következő lehetőség azzal kapcsolatban, hogy most oda fel 

vegyünk egy főt vagy milyen formában tudjuk megoldani a folyamatos betegellátást és 

a szakmai munkát. Van-e valamilyen kérdés vagy észrevétel? 

 

Maczák Tímea képviselő: A magánszemélyek kommunális adójával kapcsolatban az a 

kérdésem, hogy kimentek az értesítőlevelek az adózók részére és 10 % 

adókedvezményben részesültek azok a lakosok, akik március 15-ig eleget tesznek az 

adófizetési kötelezettségüknek. Az értesítő ezt az adókedvezményt ebben az évben nem 

tartalmazta. Az önkormányzat facebookon keresztül tájékoztatta a lakosokat, hogy aki 

március 15-ig befizeti az adót az ugyanúgy részesülhet ebben a 10 %-ban. Aki esetleg 

befizette ezt a teljes összeget, a 8 ezer forintot annak a következő évben jóvá tudjuk-e 

írni.  

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Természetesen, aki befizette a teljes összeget, és jogosult a 

kedvezményre az jóváírásra kerül és jövőre kevesebbet kell fizetnie, egyéni adózói 

számlák vannak, tehát senkinek sem veszik el a túlfizetése. 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Visszatérve a Petőfi Sándor út 1. szám alatti 

ingatlannal kapcsolatosan utána fogunk nézni, hogy ki a tulajdonos.  

 

Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítő: Irigykedve láttam, hogy a környező 

településeken kicsik és nagyok együtt ünnepelték március 15-ét, én most nem 

reklamálni akarok, de felajánlom a segítségemet a jövő évre, ha ráérek, hogy szívesen 

részt veszek ingyen és bérmentve, és ahogy a környező településeken is megtartották, 

segítek az ünnepség megszervezésében. Az iskolában egyébként minden osztály 

megtartotta külön-külön a március 15-i ünnepséget. Mégis község, egy közösség 

vagyunk, és nekünk a gyerekek fontosak és sajnos hiányoznak az ünnepségekről.  

 

Schoblocher István polgármester: Ehhez megfelelő pedagógus kell. Nagyon sajnálom, 

hogy elment innen Berze Marianna, mert ő ezt megtudta volna szervezni. Köszönöm 

előre is, mert én is úgy érzem, hogy igazából március 15-e az, ami a fiataloknak vagy 

fiatalokat jobban meg fogja, de ehhez még egyszer mondom kellenek olyan 

pedagógusok, akik ezt meg tudják szervezni. 

 

Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítő: Ezek a gyerekek úgy oda tudják tenni magukat 

egy szerepléshez, mikor az ember beszél velük, hát le a kalappal előttük, és szerintem 

csak büszkék lehetnénk rájuk. Az oktatási törvény szerint nem ajánlott a március 15-ét a 

napján megtartani, de megtarthatnánk március 14-én, mint a környező települések is, 

hogy szerintem az előestéjén, és ugyanúgy ünnep, ők meg tudták tartani. 

 

Schoblocher István polgármester: Köszönöm előre is a segítséget, ezt jövőre meg 

lehetne beszélni, partnerek lennénk benne. Aztán majd meglátjuk, hogy alakul az iskola 

helyzete. 

 

Sebők-Haász Mária képviselő: Szeretnék Tóthné Mohai Zsuzsanna családsegítőhöz 

annyit szólni, hogy ha lenne olyan ráhatással a tantestületre, hogy a környéken nincs 

ilyen iskola, mint Jobbágyin, hogy pénteken délben megszűnik a gyerekfelügyelet, ha 

kell még kiteszik a kapu elé is a gyereket, gondolnak egyet az ünnepen, mint most 

kedden, hétfőn bejelentették, hogy kedden megint nincs napközi. Azért ezt a dolgozó 

szülőknek nagyon nehéz leszervezni. Az összes környékbeli iskolába pénteken is fél 5-

ig gyerekfelügyelet van, itt szeptember óta péntek déltől nincs felügyelet. 

 

Schoblocher István polgármester: Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést 

bezárta, majd zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 

 


